

السادة المحترمين

تحية طيبة و بعد،،،

يتشرف فريق مشروع الايكو كار (ECO-CAR) و المدعوم من الإتحاد الأوروبي ضمن مشاريع إيراسموس بلس (ERASMUS+) بدعوتكم لحضور حفل إطلاق برامج الدبلوما في الجامعة الأردنية بالإضافة إلى ورشة عمل مع شركاء المشروع وأصحاب المصلحة المنوي عقدهم يوم الخميس بتاريخ 2022-09-22 في تمام الساعة 10:00 صباحاً ولغاية الساعة 1:00 م، وذلك في حرم الجامعة الأردنية – كلية الأمير حسين للدراسات الدولية.

حيث يهدف المشروع إلى إنشاء دبلوم إحترافي و فني في صيانة السيارات الكهربائية و الهجينة. ويتضمن حفل الإطلاق إعطاء نبذة عن طبيعة المشروع وأهدافه و تعريف ببرامج الدبلوم الخاصة بالمشروع. أما الورشة فتتضمن عرض الخطة الدراسية والمواد للدبلومات المختلفة. سيتم تزويدكم لاحقاً بجدول عمل الورشة.

لأي استفسارات يرجى التواصل على:

البريد الإلكتروني: eco-car@ju.edu.jo

الهاتف: +96265355000 ، الرقم الفرعي: 22816

مع الشكر الموصول لكم،

فريق ECO-CAR

Dear Sir/Madam,

After Greetings,

The ECO-CAR project team, which is funded with support from the European Union within the Erasmus+ projects, has the honor to invite you to attend a “Launch Ceremony” and a Tester Workshop that will be held on **Thursday 22-09-2022**, from 10:00 until 13:00. The workshop will take place at The University of Jordan, Prince Al Hussein Bin Abdullah II School of International Studies.

Where the project aims to establish a training and technical diploma in the maintenance of electrical and hybrid cars. The launch ceremony includes giving an overview of the project and its objectives and introducing the ECO-CAR Diplomas Programs. While the workshop includes the presentation of the study plan and materials for different diplomas. You will later be provided with the workshop agenda.

For any inquiries, please contact:

Email: eco-car@ju.edu.jo

Telephone: [+96265355000](tel:+96265355000) Ext. [22816](tel:+96265355000)

Best Regards,
ECO-CAR Team